

**HKQAA obtained the CNAS Accreditation for
ISO 45001:2018 Occupational Health and Safety
Management Systems Certification**

The Hong Kong Quality Assurance Agency (HKQAA) is pleased to announce the provision of China National Accreditation Service for Conformity Assessment (CNAS) accredited certification service for ISO 45001:2018 Occupational Health and Safety (OH&S) Management Systems.

HKQAA obtained the accreditation on 20 August 2018 from CNAS. ISO 45001 encourages organisations to provide a healthy and safe workplace for workers and other interested parties, prevent ill-health, work-related injury and deaths as well as continually improve OH&S performance. For further details on HKQAA's certification and supporting services, please contact us at:

Email: hkqaa.mkt@hkqaa.org

Tel: Hong Kong – (852) 2202 9111

Shanghai – (86 21) 6876 9911

Macau – (853) 2875 1199

Guangzhou – (86 20) 8383 3777

Xian – (86 29) 8636 0030

**本局现已提供中国合格评定国家认可委员会认可之
ISO 45001:2018 职业健康安全管理体系认证服务**

香港品质保证局现已提供中国合格评定国家认可委员会 (CNAS) 认可之 ISO 45001:2018 职业健康安全管理体系认证服务。本局于 2018 年 8 月 20 日正式从 CNAS 取得此认可资格。ISO 45001 鼓励组织为工人及其他相关方提供一个健康和安全的 workplace；预防健康损害、因工作引起之人身伤害及死亡，并持续改进职业健康安全表现。欲知更多有关本局所提供的认证和支援服务，请联络我们：

电邮： hkqaa.mkt@hkqaa.org

电话：香港 – (852) 2202 9111

上海 – (86 21) 6876 9911

澳门 – (853) 2875 1199

广州 – (86 20) 8383 3777

西安 – (86 29) 8636 0030